

3D2N

PANGKOR LAUT RESORT

Pangkor Laut is a privately owned island located three miles off the West Coast of Malaysia along the Straits of Malacca. At here you will find one of the world's premier resorts nestling in the shade of forest giants as old as the land.

Package includes:

- 2 night accommodation at Pangkor Laut Resort 5*****
- Daily breakfast, lunch and dinner
- In room wireless internet access
- Return schedule boat transfer to and from Marina Island – Pangkor Laut Resort
- Jungle Walk with Resident Naturalist (subject to availability)

Remarks :

- Itinerary and package content is subject to last minute changes due to weather or operational issue.



Day 1

- Upon arrival Marina Island Jetty, transfer from Marina Island Jetty to Pangkor Laut Resort
- Greet and welcome by friendly receptionist
- Lunch at resort
- Free at your own leisure
- Dinner at resort

Day 2

- Breakfast at resort
- Jungle Walk with Resident Naturalist (subject to availability)
- Lunch at resort
- Free at own leisure
- Enjoy many activities that the resort has to offer such as tennis or simply relax at our famous Emerald Bay or by the pools.
- Dinner at resort

Day 3

- Breakfast at resort
- Check Out
- Transfer from Pangkor Laut Resort to Marina Island Jetty

**** Under unforeseen circumstances the company and its associated agent has the rights to amend the itinerary as and when if necessary ****



Contact: 018-2634501/03-21424501
Email: gitours@live.com.my
Website: www.gitmalaysia.com

3天2夜

绿中岛绿中海度假村

绿中海 (Pangkor Laut) 是一个私人岛屿，位于马六甲海峡沿岸，距马来西亚西海岸三英里。在这里，您会发现世界一流的度假胜地之一，坐落在与土地一样古老的森林巨人的阴影下。

配套包括:

- 2 晚住宿于Pangkor Laut Resort 5*****
- 早餐，午餐和晚餐
- 客房免费网络
- 往返绿中海的船
- 与自然生态爱好者一起进行森林徒步（视情况而定）

备注：

- 行程可能会因天气或运营问题而突然发生变化。



第一天

- 自行交通至Marina Island 码头
- 抵达码头后, 由绿中岛度假村私人轮船渡轮前往绿中岛
- 办理入住手续
- 于酒店享用午餐
- 自由活动时间
- 于酒店享用晚餐

第二天

- 养精蓄锐后, 享用一顿丰富的早餐
- 丛林漫步 (视情况而定)
- 于酒店享用午餐
- 自由活动时间
- 享用酒店的设施, 例如网球或在著名的翡翠湾或泳池旁放松一下
- 于酒店享用晚餐

第三天

- 于酒店享用早餐
- 退房
- 返回Marina Island 码头

**** 行程只供参考，以当地旅游安排为准****



Contact: 018-2634501/03-21424501
Email: gitours@live.com.my
Website: www.gitmalaysia.com